

Förbundsstyrelsemöte

Publikt protokoll Svenska Skyttesportförbundet

Tid: 16 – 17 juni 2017 kl. 18:00

Plats: Idrottens Hus, Skanstull, Stockholm

Närvarande:	Jimmy Persson	SvSF Förbundsordförande	JP
	Bo Ohlsson	Ledamot	BO
	Sofia Åkesson	Ledamot	SÅ
	Anna Eklöf	Ungdomsrådet	AE
	Mikael Svensson	Gevärssektionen	MS
	Tomas Skarpsvärd	Pistelsektionen	TS
	Lars Kuutti	Lerduvesektionen (ersättare)	LK
	Carl-Henrik Gilljam	Viltmålssektionen	CG
	Patrik Johansson	Generalsekreterare	PJ
	Inger Mortensen	Bitr. generalsekreterare	IM
	Jonas Edman	Sportchef	JE
	Ulla Samuelsson	Valberedningen	US
Frånvarande:	Robert Wälikangas	SvSF Vice ordförande	RW
	Mikael Kronstrand	Lerduvesektionen	MK
	Margareta Ekberg-Emilsson	Ledamot	ME
	Hanna Karlsson	Ungdomsrådet	HK
	Marie Franzon	Lekmannarevisor	MF
	Jane Jönsson	Ledamot	JJ

Mötet inleddes med att deltagarna presenterade sig själva, så att de nya styrelseledamöterna lärde känna resten av styrelsen.

§SM17-753 **Sammanträdet öppnas**

Ordförande Jimmy Persson öppnade mötet kl. 17.45.

§SM17-754 **Godkännande av dagordning**

Dagordningen godkändes med tillägget av punkt 755C (tillgång till Dropbox).

§SM17-755 **Godkännande av föregående mötesprotokoll**

a. Föregående protokoll (FS-möte 2017-04-05, FM-protokoll 2017-05-14 samt FS konstituerande möte 2017-05-14).

Beslut: Protokollen godkändes och lades till handlingarna.



- b. Åtgärdslistan gicks igenom och uppdaterades med genomförda åtgärder samt följande beslutspunkter:

§SM15-571 Kris- och kommunikationsplan.

Beslut: Kris- och kommunikationsplan ska vara klar senast 31/12 2017, arbetsgrupp JP, PJ och Josefin Warg med PJ som sammankallande.

§SM16-696 RIU. Förstudie samt idé om lämplig konsult.

Beslut: PJ tar kontakt med Kent Lindahl hos RF för konsultation.

§SM17-707 Uppförandepolicy

Beslut: PJ tar fram grunder till uppförandepolicy till arbetshelgen 1–3/9.

Arbetsgrupp bestående av PJ+BO+TS där PJ är sammanhållande.

§SM17-716 Policydokument vapen- och föreningsintyg.

Beslut: PJ tar fram förslag på uppdaterade dokument med sanktionsmöjligheter till arbetshelgen 1–3/9.

Tillgång till Dropbox.

Beslut: FS beslutade att sportchefen JE får tillgång till relevanta dropbox-mappar.

§SM17-756 Rapport AU

Muntlig rapport över pågående arbete.

§SM17-757 Elitfrågor

- a. Rapport

JE rapporterade om internationella tävlingar. Vid WC i Lerduva på Cypern var Pia Hansen i shoot-off om en finalplats. Vid WC i München deltog en liten trupp i både gevär och pistol, glädjande med två kompetenta juniorer som har utvecklingspotential. SvSF hade vidare deltagande vid Liberation cup i Plzen i gevär och pistol, samt på GP skeet i Malta. SvSF hade deltagare i flera discipliner vid ISCH Hannover med goda resultat. SvSF skickar tre pistolsskyttar och fem gevärsskyttar + 3 ledare till JVM i Suhl. EM krut Baku – truppen nästan helt uttagen.

- b. Svenska rekord

Beslut: Fem nya rekord godkändes av FS baserat på inlämnad rekommendation av sportchefen. En rekordansökan avslagen då det redan finns ett högre resultat i annan skjutordning.

- c. Dopningsutredningen

RF vill ha en ny kontaktperson hos SvSF i dopningsärenden. RF har lämnat förslaget att det ska vara JE.

Beslut: FS beslutade att utse JE till ny kontaktperson.

JE föredrog en rapport från ett antidopingmöte.

Beslut: FS beslutade enhälligt att försöka driva igenom JE + RB:s förslag på skrivning.

SM-status för veteranklasser i samtliga discipliner.

Beslut: FS beslutade att fortsätta med förfrågan till RF om SM-status för veteranklasser i samtliga discipliner, enligt förbundsmötesbeslut. Konsekven-



sanalys efter RF-beslut redovisas till FM 2018.

Förtida dispenser betablockerare.

Beslut: FS beslutade att inte fortsätta i försöket att få Dopingkommissionen att godkänna förtida dispenser för betablockerare.

Beslut: Att förtydliga informationen om doping / betablockerare vid användning vid SM-tävlingar, genom att kansliet informerar i tidningen, på hemsidan samt genom sektionernas försorg i tävlings-pm.

d. SOK-rapport

SvSF har fått en ny kontaktperson i SOK:s styrelse, Olle Dahlin. SOK vill ha en kontaktperson åt honom.

Beslut: FS beslutade att utse PJ som ny kontaktperson till Olle.

SOK:s årsmöte beslutade om att godkänna motionen om utredning av ett samlat elitstöd, är detta bra eller dåligt för SvSF? Ekonomiskt kan bli bra eller dåligt, arbetsmässigt bra för JE, då det endast blir en kontaktyta. SOK:s ekonomi sämre än tidigare, därför inget stöd till sommarförbunden under 2017, inte stöd till vinterförbunden efter OS 2018. SOK är positiva till vinter-OS 2026, de gör allt för att stadens politiker inte ska säga formellt "stopp" för då är det kört. Ny utmanarsatsning – liknande "topp & talang light".

SOK har utsett en ny sportchef, Carina Skoog som kommer att bli sportchefens kontaktyta hos SOK. SOK vill göra ett omtag i sitt stödsystem då de tycker att det har varit dåligt utfall på gevär och pistol. Långtidsplaner till 2020 och 2024 är önskemål från SOK. SOK kräver uppdaterad kravprofil och utvecklingstrappa. Förändrat OS-program enligt ISSF förslag minskat antal kvotplatser (från 390 till 360).

Utförelse regler av vapen, nya regler från Tullverket.

Beslut: De nya reglerna publiceras på hemsidan.

§SM17-758 Ekonomi

a. Utfall / Budget

Utfall och budget gicks igenom av IM och lades till handlingarna.

b. Portföljrapport

Portföljrapporten gicks igenom av IM och lades till handlingarna.

c. Sponsringsavtal Umbro – Stadium

Information genom JE försorg om det tecknade avtalet.

d. Avtal Svenska Spel

Beslut: Kontrollera nyttjanderätten av personer och äganderätten.

Beslut: Förbundsstyrelsen beslutade om att gå vidare samt att det tillsätts en resurs att hantera detta.

e. Licenser/Årsavgifter/medlemstal IOL

Rapporterna gicks igenom.

§SM17-759 Politiska områden

Jimmy informerade om RIM, om RF:s stora förändringsförslag som RF vill genomföra före 2025. Genusfrågan stor, vi kommer att få jobba hårt i den frå-



gan. Ta fram handlingsplan. Jimmy informerade om mötet avseende vapendirektivets implementering i Sverige. Försvarsmakten avseende banor. Kris- och konflikthantering lokalt, går via JW, sista instans JP.

- §SM17-760 Utbildning
- a. Rapport
Genomgång av CAE:s rapport – JE och PJ informerade.
Beslut: Uppdrogs åt pistol- och gevärssektionen att hantera frågan om domarutbildning på RIG vartannat år.
- §SM17-761 Internationellt
- a. Rapport
Den internationella rapporten innehållande information om bland annat ISSFs extra general assembly midsommarhelgen och ESCs general assembly 21-22 juli gicks igenom och lades till handlingarna.
- §SM17-762 Rapporter
- a. Sektionerna
Sektionernas rapporter gicks igenom och lades till handlingarna.
 - b. Kansliet
Ett referat från förbundsmötet gicks igenom och lades till handlingarna.
 - c. Försvarsmakten
Information om nuläget rörande banbokningar, där SvSF behöver bli delaktiga vid skjutfältsmöte som hålls årligen för att säkerställa tillgång till banor. Sektion som önskar nyttja försvarsmaktens skjutbanor 2019 ska anmäla detta till kansliet senast den 1 oktober 2017. Vidare information om möte mellan SvSF och företrädare för försvarsmakten samt om SvSF arbetsgivaransvar vid instruktörsutbildningar.
- §SM17-763 Föreningsärenden - Föredragning av AU-beslut.
- a. Inträden
Gärdslösa SF, Sätilla SF och Dalapolisens SF godkända som nya föreningar i SvSF. Besluten kommuniceras till RF, förening och SDF av PJ.
 - b. Utträden
Utträden av Kila SKG, Örnsköldsviks SF, DN/Expressen IF, Kvibille SF godkända av AU. FS-mötet godkände Stenkyrka SFs begäran om utträde efter föredragning vid sittande möte. Besluten kommuniceras till RF, förening, polisen och SDF av PJ.
 - c. Uteslutningar
Gustav Adolf SF och Hovmantorp Lessebo SpS uteslutna då de ej fullgjort sina åtaganden gentemot SDF eller SvSF under flera år. Besluten kommuniceras till RF, förening, polisen och SDF av PJ.



- §SM17-764 RIG
- a. Rapport
Information om besök på RIG, information om 50m-bana utomhus. Kommunen ska se till att ha ekonomi att genomföra under 2018. Ventilationsproblem i inomhushallarna.
 - b. Elevenkät
Information om elevenkäten föredrogs av IM och JE. Positiv utveckling sedan senaste enkätundersökningen.
Beslut: Att jobba tätare med NIU.
- §SM17-765 Tävlingskalendern
- a. Rapport
Rapporten gicks igenom och lades till handlingarna.
- §SM17-766 Arbetshelg 1 – 3 september – Agendaförslag.
- a. Policydokument – Barnidrott <13, uppförandepolicy, intygspolicy
 - b. Program Skytteforum – inriktning
 - c. RIM Jämställdhetsfråga
 - d. SvSF verksamhetsplan
Beslut: Förslaget till agenda för helgen godkändes av FS.
- §SM17-767 Övriga frågor
- a. Stadium Sports Camp
Information från BO om nuläget, ny arrangörsklubb saknas för närvarande.
 - b. Field Target-provet
Beslut: Bordlagd – mailbeslut i efterhand.
 - c. Idrottens dag Hagaparken 10/9
Sofia tar med sig frågan om deltagande och återkommer.
 - d. Ändring allmänna bestämmelser – förslag
BO föredrog.
Beslut: Föreslagna ändringar godkändes av FS.
 - e. Normalstadgar dubbelansluten pistolörening
Beslut: Godkändes av FS.
 - f. Skiljemän (jurister) till RF
Beslut: Robert Wälíkangas nominerades av FS.
 - g. SM-veckan
Muntlig information.
 - h. SKANSKA
Information av PJ och JE om avtalet.
 - i. Militärrabatt - erbjudande
Gå igenom och kolla med Stadium/Umbro om avtal kolliderar med dem.
Beslut: Om godkänt av Umbro, beslut om avtal av FS.
 - j. MABI Hyrbilar
Beslut: Godkänns om RW godkänner avtalet.



§SM17-768 Nästkommande möten 2017
Telefonmöte 16 augusti kl. 19:00
Arbetshelg 1–3 september
FS-möte 20–21 oktober
Skytteforum/FS 24–26 november
Telefonmöte tisdag 12 december kl. 19:00